



Tara Suri

Age/ Âge: 20

City/Region/ Ville/Région: Scarsdale

Tara is currently studying in Cambridge, Massachusetts at Harvard University. She is working towards a Bachelor of Arts in Social Studies, and she is a Harvard College Scholar, 2010 StartingBloc Fellow Candidate, 2009 People Magazine/MLB All Star Among Us, and recipient of the Americans for UNFPA Student Award.

An inspiring young leader, Tara has founded and co-founded a number of initiatives including EduGage, The Stoplight Project, and Turn Your World Around. She started Turn Your World Around when she was 13 years old to help prevent female infanticide. Turn Your World Around has grown into a larger organization engaging youth around the world, and has raised over \$100,000 for initiatives ranging from increasing access to education in Sudan to working with sex-trafficking victims. She is also the Philanthropy Director for Harvard Undergraduate Women in Business, an Intern at Harvard Humanitarian Initiative, part of Youth Service America Youth Council and Board of Directors, on the State Farm Youth Advisory Board, and a member of The Seneca, Inc. – a women’s advocacy group at Harvard.

Tara sees the G(irls)20 Summit as a tremendous opportunity to collaborate and create dynamic, innovative plans for the future of women and girls.

Tara étudie présentement à Cambridge, au Massachusetts, à Harvard University. Elle travaille à l’obtention d’un baccalauréat ès arts en études sociales, et elle a obtenu plusieurs distinctions, dont Harvard College Scholar, StartingBloc Fellow Candidate en 2010, People Magazine/MLB All Star Among Us en 2009, et récipiendaire du prix Americans for UNFPA Student Award.

Tara est une jeune leader inspirante qui a fondé et cofondé de nombreuses initiatives, notamment EduGage, The Stoplight Project, et Turn Your World Around. Elle a lancé Turn Your World Around à l’âge de 13 ans dans le but d’aider à prévenir l’infanticide féminin. Turn Your World Around est devenu un organisme important qui inspire les jeunes du monde entier, et a recueilli plus de 100 000 \$ pour des initiatives variées comme l’augmentation de l’accès à l’éducation au Soudan et le travail auprès des victimes de trafic sexuel. Elle est également directrice de philanthropie pour les étudiantes de premier cycle en affaires à Harvard, stagiaire à Harvard Humanitarian Initiative, participante à Youth Service America Youth Council et son conseil d’administration, State Farm Youth Advisory Board, et membre de The Seneca, Inc. – un groupe de défense des droits des femmes à Harvard.

Tara considère le Sommet G(irls)20 comme une occasion unique de collaborer et de créer des plans dynamiques et innovateurs pour l’avenir des femmes et des filles.